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 Vammaisneuvoston kokouksen työkäytäntönä on ollut, että kukin 

jäsen kertoo edustamansa järjestön tai toimialansa ajankohtaiset 
asiat ja mahdolliset ehdotukset, joita neuvosto voi esittää vietäväksi 
eteenpäin kunnan eri toimielimille. 

 
 Katriina Kurki: Mäntyrinteen vammaispalveluiden tuetun asumisen 

yksikössä on lisätty asukkaiden turvallisuutta. Alueelle on tulossa 
kameravalvonta ja ensi vuonna aluetta aidataan myös laajemmin. 
Päivätoiminnan tiloiksi ensi vuonna on suunniteltu mahdollisesti 
lukiolta vapautuvia tiloja. 
Janne Riekki: on osallistunut Hyvinvointialueen työryhmään, jossa on 
käsitelty omavastuu osuuksia taksipalveluiden sotekyyteihin liittyen. 
Seuraava kokous 12.11.24. 

 
 

Esittelijä Hyvinvointikoordinaattori Johanna Viuhko 
 

Päätösehdotus Vammaisneuvoston jäsenet antavat ajankohtaiskatsauksen oman 
alueensa asioista. 
Neuvosto käy tilannekatsauksen perusteella keskustelua ja päättää, 
aiheuttavatko esille tulleet asiat toimenpiteitä tai jatkovalmistelua. 
 

Päätös Hyväksyttiin päätösehdotuksen mukaisesti. 
 


